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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Felkészültünk-e a tavaszra?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Németh Imre földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt héten választókerületemben is leesett az idei tél első hava, amely tizenöt
centiméternyi rétegben védi az őszi vetéseket . Azonban már a tavalyi esztendőben is kiderült,
ami ilyenkor a fagy elleni védelmet jelenti a búza számára, tavaszi hirtelen felmelegedéskor a
legnagyobb kárt is okozhatja belvíz formájában . Engedje meg Miniszter Úr, hogy
emlékeztessem, a dobozi gazdák tavaly - a legóvatosabb becslés szerint is - negyedmilliárdos
belvíz-, illetve jégkárt szenvedtek, és a mai napig nem kaptak egy fillér kárenyhítést sem .
Lakossági fórumokon már többen megfogalmazták azt a panaszt, hogy a vízgazdálkodási
társulatok rendkívül hatékonyan szedik be a megállapított hozzájárulást, de a termelők nem
látják, ennek a pénznek a visszaforgatását. Nagyon sokan úgy érzik, a társulat tevékenysége az
önfenntartásban merül ki, és nem várhatnak tőlük segítséget a legnagyobb bajban .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mennyi pénzt fordítottunk a belvízelvezető-árkok, csatornák, átereszek
karbantartására?

Felkészültebben ér-e bennünket egy esetleges idei hirtelen olvadás?
Tudja-e Ön garantálni, hogy az idén kevesebb lesz a belvízkár, mint tavaly?

Várom megtisztelő válaszát!

Tisztelettel : - -'
Erdős Norbert
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